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SKUPSCINA OZS 2O'I'I Ljubljana, 01.06.2011

ZAPIS N lK sku p56i ne Odboj karsk e Zv eze Sloven ije

Dnevni red: '1. Ugotovitev sklepdnosti in izvolitev delovnih teles skup5dine
2. Sprejem dnevnega reda skup5dine
3. Potrditev zapisnika seje skup5dine 2010
4. Porodilo predsednika OZS in predsednikov organov in teles OZS
5. Sprejem finandnega porodila za leto 2010 in finandnega plana 2411
6. Sprememba statuta
7. Razno

Zadetek skup5dine: 1 7:1 5

Skup5dina se je zadela s pozdravom predsednika OZS g. MatjaZa Kovadid in generalnega

sekretarja g. Gregorja Humerce. Na skup5dinije bilo ob predvideni uri za za6etek (17:00) prisotnih

manj koi polovica delegatov. Po petnajstminutnem premoru jih je bilo dovolj v skladu z 20. dlenom

statuta (vsaj dvajset glasov), zato je g. Humerca predlagal, da se skup5dina pridne in da se ne

daka 5e dodatnih petnajst minut. Delegati so ta predlog soglasno potrdili.

AD 1)

G. Humerca je predlagal izvolitev dlanov delovnih teles skup5dine:
1. Delovno predsedstvo skuPS6ine:
G. Branko Dolenc - predsednik, g. TomaZ Ku5ar in g. Sebastjan Mavri6 - clana

2. Verifikacijska komisija: g. Branko Madek - predsednik, g. Damian Marinko, in g. Matej Madek -

ilana
3. Zapisnikarica: Andreja Smodi6
4. Overitelja zapisnika: Ga. Petra Grahovac in g. Radovan Gadii

Sklep: Vsi predlogiza dlane delovnih teles so biliz22 glasoviZA sprejeti.

G. Madek je podal porodilo Verifikacijske komisije: pre5teli so 22 poverilnic prisotnih delegatov:

TVD Partizan BIed, SD Prvadina, OK Triglav Kranj, OK Kamnik, OK Olimpija, SD Kropa, OK

Maribor, OK Nova KBM Branik, OK HIT Nova Gorica, OK Spodnja Savinjska, SD Vital, SD

Jesenice - OK Mladi Jesenice, OD Sempeter, OK SwatyComet Zrede, OK Benedikt, SD Brezovica,

OD Krim, Sportni beachvolley klub Kranj, Dru5tvo odbojkarskih trenerjev - 2 delegala, Zveza

odbojkarskih sodnikov Slovenije - 2 delegata.
Vse poverilnice so bile veljavne. S tem je bila v skladu z 20. dlenom Statuta OZS skup5dina

sklepdna.

AD 2)

G. Dolenc je predlagal, da se sprejme predlagani dnevni red'

sklep: sprejme se predlagani dnevni red. (ZA - 22 glasov, PROTI* nih6e)

AD 3)

Delegati so v gradivu za skupSdino prejeli Zapisnik seje skup5dine 2010. Delegati niso imeli

pripomb in sprejet je bil:

Sklep: Zapisnik seje skupSdine 2010 je bil v predloieni obliki soglasno sprejet (ZA - 22

glasov, PROTI - nih6e)

AD 4)

Skupaj z gradivom za skup5dino so bila poslana porodila predsednikov komisij in organov OZS

(porocito predsednika OZS, Nadzornega odbora, Pravno statutarne komisije, Strokovnega sveta,

Registracijske komisije, Tekmovalne komisije, Sekretarja tekmovanj, Zveze odbojkarskih sodnikov,

in Disciplinskega sodnika).
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Predsednik skupSdine je odprl razpravo na porodila predsednika OZS in porodila predsednikov
organov in teles OZS.

Besedo je povzel g. Kovadi6, ki jeizrazil zadovoljstvo nad tem, da smo naredili nekaj sprememb v
organizaciji in delovanju OZS. lmamo novega generalnega sekretarja, ki se je 2e lotil urejanja
nekaterih neurejenih stvari, napredek pa je viden tudi na reprezentandnem podrodju, pri demer je
pohvalil delo g. Mitje KoZelja. lzpostavilje, da mora pisarna OZS nuditi klubom in reprezentancam
kvaliteten servis za delovanje, da je to temelj delovanja OZS.
Iz finandnih porodil je razvidno, da imamo 5e vedno nekaj neporavnanih starih dolgov, vendar bi
lahko stanje sanirali v roku dveh let ter tako prideli delovati iz tekodega poslovanja in na nivoju, kot
bi ga taka zveza morala imeti.
Zadovoljen je z napredkom mo5ke dlanske reprezentance, upa, da bo ekipa razvila svoj potencial in
misli, da so dosegljiva tudi odlidja na velikih tekmovanjih. Prav tako je zadovoljiv napredek pri
mladih Zenskih reprezentancah. Klubski in reprezentandni uspehi vedajo popularnost odbojke in

misli, da bomo s skupnim delom uspeli pridobiti otroke, da bodo igrali odbojko ter da se bo dobro
delo obrestovalo v uspehih.

V nadaljnji razpravije dr. Leon Seuta 1SO Vitat; pohvalil porodilo Nadzornega odbora, kije poudaril
tudi uspeh Zenskih ekip. Meni, da je Zenska odbojka zadnjih 15 let zapostavljena, saj se vanjo
vlaga manj sredstev kljub temu, da imamo ved Zenskih klubov, kar posledidno pomeni, da
prispevajo v proradun OZS ved sredstev. Ceprav je bil v preteklosti 2e obljubljen sestanek vodstva
OZS s predstavniki Zenskih klubov, se na tem podrodju ni veliko spremenilo. Povedal je 5e, da je iz
porodila razvidno, da je NO prepoznal problematiko 2enske odbojke ter izrazil Zeljo, da se sklide
sestanek, kjer bi naredili strategijo razv$a Zenske odbojke.
G. Kovadid je pojasnil, da se skuia v Zensko in mo5ko odbojko vlagati dim bolj enakovredno, a
trenutno v skladu s finandnimi zmoZnostmi bolj spodbujamo tiste, za katere vemo, da imajo ved
mo2nosti za uspeh. Glede na sedanjo kvaliteto Zenska dlanska reprezentanca tudi z vedjim
finaninim vloZkom ne bi imela vedjih uspehov, vendar pa je v nedavnih uspehih kadetske in

mladinske reprezentance viden napredek, to pa je dober potencial za delo vnaprej.

Po kondani razpravije g. Dolenc predlagal:

Sklep: Sprejme se porodilo predsednika OZS. (ZA-22 glasov, PROTI- nihde)

Sklep: Sprejmejo se porodila predsednikov organov in teles OZS. (ZA - 22 glasov, PROTI -
nihde)

Sklep: Predsedstvo se zadolZi, da na prvi jesenski seji obravnava problematiko Zenske
odbojke in na sejo povabi dva predstavnika iniciativnega odbora za vpraianje ienske
odbojke. {ZA*22 glasov, PROTI- nih6e)

AD 5)

Delegatom so v gradivu za skup5dino bili predloZeni finandni izkazi in porodila o finandnem
poslovanju za l. 2010, prav tako tudi plan prihodkov in odhodkov za l. 2011 .

Delegati so pohvalili kvalitetno pripravljeno finandno poroe ilo za l. 2010, dodatnih razptav ni bilo,
zato je g. Dolenc predlagal

Sklep: Sprejme se finan6no porodilo za l. 2010. (ZA - 22 glasov, PROTI - nihie)

G. Humerca je na kratko pojasnil finandni plan za l. 2011 in ponudil, da dlanom skup5dine
naknadno po5ljemo bolj podrobno specifikacijo. G. Kovadid je dodal, da je plan sicer napisan zelo
na kratko, a da bo za uresniditev nadrtov potrebnih veliko naporov. Vendar misli, da nam bo
uspelo.

Dodatnih ruzprav oz. pripomb ni bilo, zalo sta bila sprejeta sklepa

Sklep: Sprejme se finandni plan za l. 2011. (ZA * 22 glasov, PROTI - nihde)

Sklep: Klubom se naknadno po5lje specifikacija stro6kov. (ZA-22 glasov, PROTI- nihde)

AD 6)



/
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V gradivu so delegati prejeli predlog za spremembe statuta oZS v skladu zZakonom o drustvih'

g. Kovadid pa je pr"iiri"r,'0" sJ u .stbtutu 
opredeli tudi mesto direktorja oZS' imenuje ga

predsednik ozs. G. Oo[l.,"'iu dodal, da se v statutu doda nova todka, kjer se opredeliio naloge

direktorja oZS ter ou ," ,oia med naloge, tiiin opoulja predsednik ozs, dodati 5e imenovanje

direktorja OZS. Delegatiso sprejeli sklepa:

Sklep:SprejmejosespremembestatutaoZS,kotsopredlaganevgradivu.(zA-22
glasov, PROTI- nihde)

Sklep:NalogedirektorjaoZSsepotrdijokorespondendno.(ZA.22glasov,PRoTl-nih6e)

AD 7)

Vuvodujedr.MarkoZadra?nik(oKTriglavKranj)povedal,,,dapogre5apredlogezapodelitev
nagrad in priznanj, irr." rorie t oita p;;i.;; v'pieiexlosti. Tudi s strani klubov ni nobenih

predlogov in meni, oa je zelo,Za.lostno,. oa v svo;i sredini ne-najdemo nekoga, ki bi mu lahko

podelili priznanje. Tudi g. Dolenc je apelirai-na preAseostvo OZS' naj razmisli o pohvalah' ki smo

jifr v zadnjem dasu nehote malo zanemarttt'

G. Humerca je povedal, da do jesq{ pripravljamo qrenov: c-elostne grafidne podobe oZS, na

reprezentanen"m nirlfr'i" Oiro-n'"r.aj Z" nJtui"ho, v sklopu tega bo tudi nova spletna stran' To pa

pomeni, da bo imetai,l;i;;k"l novih vsebin, poskrbeti pa moramo, da bo a2urna, kar je bistveno

in nujno ,u ,u=pornirl,.osi. Oet tega Oo tuii-eteXtronsfi zapisnik' dobrodosle pa so tudi vse

pobude s strani klubov'

G'FranciKramar(oKKamnik)jepovedal,dasovnjihovemklubuzgro2en::3.1"j'*om,kako
malo klubov tekmuje v evropskih poXatifr in iOi se jim dudno' da zveza ne reagira' saj je tako v

Slovenijimalomeonarodnih'tekemintonidobrozarazpoznavnostslovenskeodbojke.Zanima
ga ati bi lahko ktubel [ioJpouuio sooeto'anp u 

"utoptxin 
pokalih' kako kaznovali oz' obratno'

klube, ki sodelujejo,-neXaf<o nagiadili. Predstivniki klubov so se strinjali' da je tako zaradi visokih

finan.nih stroskov. G. Humeria ie po,.eJul, ou imamo dolg seznam dolZnikov in da razen

suspenzov nimamo o-rooia, s t<ateiim'oi t"irrii J"rg"v9 ?.eJan:ko 
pa imajo klubi zaradi trenutne

situacije take in drugadne probleme, futot p' t"sJpoiaviti problemi zaradi obdinskih proradunov'

A vseeno ," ,oru,io nekako drZati neke dinamike pladil'

Skupaj z g. Kovadidein'sia poiasnira, o" rro u primLriavi s dasom pred tremi leti na letnem nivoju

bistveno zmanjsali stroske, tudi pisarna se mak;imalno trudi na tem podrodju: zniaali smo stroSke

pisarne, najemnine, telefonov, potnih fisk; iaposlenih,..'. z zoss smo v dogovorih o

zmanj5anju sodni5ki stro5kov' - al, ali se bo glede na to, da z novo
i ii"=i z zmanj5anjem sodniSkih stro5kov je g Kram.ar vprasi

sezono uvajamo "briio*xi 
zapisnik in siatiitit<o tekem, strosek klubov dejansko znizal in ali

bodo klubi .po"oonirp;ij;ii'til;;i"rt. o. ilr.^ercaie povedal, dav zvezi s tem na oZS nismo

prejeli nobenega negativnega mnenju, piuu trr." r" iiiredina klubov udele2ila seminarja' tako da

tukaj ne vioi nooelii;;;Lh"y in ou'r].,o"1,irirl1"rt *li zaradi pozitivnih mneni z resijskih

posvetov. git je prese,iue"n nad trenutnim odzivom, ker prej na zvezo nismo prejeli negativnih

mnenj, ie pa preprrEu", ou oor.ro vsi zaoovorjni, xo se bodo zadeve utekle in da ie to napredek za

VSE.

Ta del razptaveje povzel g. Dolenc z apelom skupsdine,' da si je treba 5e naprej prizadevali za

zmanj5anje stro5kov po eni strani, po or,]gi ;u, l; ;; 
" 

blagajni zveze zbere dim ved denarja ' Dr'

Zadra'nik;" S" Ooij, Oa 1e voOeni" "f"[irl"t[uga 
,upisii(e enostavno in da upo.tevajod vse

dejavnike (stroSki ."o"ixr,iivooi ,ipi.nir'nu r.u[itukri, pradiro retne ricence), dejansko pomeni

inianiSunli stroikov, pomeni pa tudi tehnoloSki napredek'

G. Sebastjan Citen5ek (oD Sempeterl'ie pieolaial,. da bi se pladevanje stro5kov do ZOSS in

oZS razdelilo na ved mesecev in naj se lil!*irui,rrdil zaradi la2jega nadrtovanja klubov objavi v

pravilnikih.

G. lztok Lesjak (oK Krim) je v kontekstu zmanjsevanja.stroskov predlagal razlidne moZnosti za

optimizacijo .irt"*o, i"r.,1.,turn.i. or. zaorulnir<'ie poueoal, da so pri ss zadali nalogo' da bi po

vzoru drugih ekipnih Sportnih palog,";r;k;;rli Lvesti,ricenciranje krubov. A po pridobrjenih

informacijah iz drugih zvezsoprisli do,]gotouiw", da je.to,velik projekt, ki ga lahko izpelje oZS

kot celota, zato je apel naslovif nu pr"i"LJnitt'' p'i'i, da ima liienciranje morda v zadetku

negaiiven prizvoxl, i-ornoui bi klub'e ,-Joroe*nu, nivoju tekmovanja postavi v enak poloZa|

Misti, da bi se znotra.i tega sistema tuOi ureOifo zamujanje'pladil' Projekt pa je drag in teria veliko

dasa.
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G. Kovadid je povedal, da v predsedstvu razmisljajo, de ima na6 nadin tekmovanja prihodnost'

kajti tako vetik pogon prl m. in 2. v vseh kategorijih, je za Slovenijo prevelik in imamo le en klub'

kije mednarodno koni<urenden. Obstaja pa nleeten interes za vzpostavitev nekak5ne regionalne

lige v moiki in Zenski konkurenci, v kateri bi tekmovali predvsem klubi iz Slovenije' Hrvaske'

i'r[U" i.ti"" c"i". i tutsni* tekmovanjem bi dobili vedjo kvaliteto in popularizacijo odbojke'

Res je, da so stroski sicer vedji, a je tuoi potencial za .lrZenje bistveno drugaden. Sedanja

,r"onl"urropska liga MEL namre8 ni oOigrata pricakovane vloge, delajo se le veliki stroski'

G. Bena Bozida (oK spodnja svinjska) je zanimalo ali na oZS potekajo kake aktivnosti za

popularizacijo odbojke, [i-jJ verjetn6 najO'ofi mnoZiden Sport v-Sloveniji, med'rjsko pa smo zelo

slabo podprti, Se posebel et<ipe izni2jih iangou tekmovanj' G. Kovadid je pojasnil' da na tv Zelijo

za predvajanje tet<em .Lxui dolodene koliEine medijskega prostora (zaenkrat smo se nekako

uspeli dogovoriti le za finale pokala in,prenos nekaterih tekem kondnice DP)' Primer" zakup za

prena5anje treh tekem stane 50.000,0d eur, tega denarja pa.zveza nima' Pri ostalih medijih je

problem zainteresiranost posameznega novinaila oz. uiednika. Pravi, da bomo imeli medijski

deficit dokler ne bomo- sposobni vzplstaviti atiaktivnega tekmovanja' Sedaj bo ob prihajajodi

Evropski ligi in Evropskem prvenstvu za mo$ke medijsko pokrivanje sicer vedje' a se pri tem ne

moremo ustaviti.

Za temse je predsednik skupsdine zahvalil delegatom za sodelovanje in zakljudil sejo skup5dine'

Skup5dina se je kondala ob 1B:15'
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